

PATENT ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1

Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
Svedala Industri (Deutschland) GmbH	12/21/2001
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	Metso Minerals Holding (Deutschland) GmbH
Street Address:	Erkrather Str. 401
City:	Dusseldorf
State/Country:	GERMANY
Postal Code:	40231
PROPERTY NUMBERS Total: 2	
Property Type	Number
Patent Number:	5660266
Patent Number:	6457576
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(215)568-6499
Email:	tsarwar@vklaw.com
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>	
Correspondent Name:	Volpe and Koenig, P.C.
Address Line 1:	30 South 17th Street
Address Line 4:	Philadelphia, PENNSYLVANIA 19103
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	IPAN-1E
NAME OF SUBMITTER:	Turhan F. Sarwar
<p>Total Attachments: 6</p> <p>source=Name Change - Svedala Industri to Metso - German#page1.tif</p> <p>source=Name Change - Svedala Industri to Metso - German#page2.tif</p> <p>source=Name Change - Svedala Industri to Metso - German#page3.tif</p> <p>source=Name Change - Svedala Industri to Metso - English#page1.tif</p> <p>source=Name Change - Svedala Industri to Metso - English#page2.tif</p> <p>source=Name Change - Svedala Industri to Metso - English#page3.tif</p>	

OP \$80.00 5660266

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, haftender Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
1	<p>a) Svedala Industri (Deutschland) GmbH Düsseldorf</p> <p>c) Die Herstellung, der Vertrieb von und der Handel mit Erzeugnissen und Waren aus dem Bereich der Kautschuk-, Kunststoff- und Textilindustrie und anderer verwandter Industriezweige, die Planung und die Errichtung neuer Fertigungsstätten, die Beteiligung an anderen Unternehmen und der Erwerb und Betrieb von Unternehmen. Weiter ist Gegenstand des Unternehmens die Erbringung von Dienstleistungen, die Lizenzvergabe und Zurverfügungstellung von technischen und kaufmännischen Erfahrungen und schließlich die Vermietung einzelner Teile des Unternehmens und des ganzen Unternehmens, soweit dieses aus wirtschaftlichen Gründen von Interesse ist.</p>	15.000.000,00 DEM	<p>a) Die Gesellschaft hat einen oder mehrere Geschäftsführer. Ist ein Geschäftsführer bestellt, vertritt er die Gesellschaft allein. Bei mehreren Geschäftsführern wird die Gesellschaft durch zwei Geschäftsführer gemeinsam oder durch einen Geschäftsführer in Gemeinschaft mit einem Prokuristen vertreten. Alleinvertretungsbefugnis und Befreiung von den Beschränkungen des § 181 BGB können erteilt werden.</p> <p>b) Geschäftsführer: Ek. Sven, Kaufmann, Malmö/Schweden einzelvertretungsbefugnt; mit der Befugnis, Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.</p> <p>Geschäftsführer: Steinert, Ulrich, Diplom-Bergingenieur, Niederrau einzelvertretungsbefugnt; mit der Befugnis im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.</p>	Gesamprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen: Häcker, Jörn W., Hamburg	<p>a) Gesellschaft mit beschränkter Haftung Gesellschaftsvertrag vom 29. Juni 1988 mehrfach, zuletzt gemäß Beschluss der Gesellschafterversammlung vom 7. Juli 1998 geändert.</p>	<p>a) 06.11.2001 Hußfeldt</p> <p>b) Tag der ersten Eintragung: 10.08.1998 Dieses Blatt ist zur Fortführung auf EDV umgeschrieben worden und dabei an die Stelle des bisherigen Registerblattes getreten. Freigegeben am 06.11.2001. Gesellschaftsvertrag Blatt 6 Sonderband</p>
2	PATENT		<p>b) Ausgeschieden: Geschäftsführer: Steinert, Ulrich, Diplom-Bergingenieur, Niederrau Bestellt als Geschäftsführer: Neumann, Manfred, Alzenau, *02.06.1950 einzelvertretungsbefugnt; mit der Befugnis im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.</p>			<p>a) 07.11.2001 Allwicher</p>
3	a) Meiso Minerals Holding (Deutschland)	7.570.000,00 EUR	b) Ausgeschieden:		a) Die Gesellschafterversammlung vom 26. November 2001 hat	a) 21.12.2001

Nummer der Eintragung g	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, haftender Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1		1	4	5	6	7
4	b) Ketsch	3	<u>Geschäftsführer:</u> Ek. Sven Kaufmann, Malmö/Schweden		a) Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 1 Satz 1 (Firma) und mit ihr die Änderung der Firma beschlossen. Außerdem hat die Gesellschafterversammlung am selben Tage beschlossen, das Stammkapital (DEM 15.000.000,-) auf Euro umzustellen, es von dann EUR 7.669.378,22 EUR um EUR 621,76 auf EUR 7.670.000,- zu erhöhen und den Gesellschaftsvertrag in § 3 entsprechend zu ändern. a) Der Sitz ist nach Ketsch (jetzt AG Mannheim HRB 2358 S) verlegt.	Hauelss b) Beschluss Blatt 28 f. Sonderband Gesellschaftsvertrag Blatt 39 ff. Sonderband

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftender Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
1	<p>a) Metso Minerals Holding (Deutschland) GmbH</p> <p>b) Düsseldorf Geschäftsanschrift: Erkrather Straße 401, 40231 Düsseldorf</p> <p>c) Die Herstellung, der Vertrieb von und der Handel mit Erzeugnissen und Waren aus dem Bereich der Kautschuk-, Kunststoff- und Textilindustrie und anderer verwandter Industriezweige, die Planung und Errichtung neuer Fertigungsstätten, die Beteiligung an anderen Unternehmen und der Erwerb und Betrieb von Unternehmen. Weiter ist Gegenstand des Unternehmens die Erbringung von Dienstleistungen, die Lizenzvergabe und Zurverfügungstellung von technischen und kaufmännischen Erfahrungen und schließlich die Vermietung einzelner Teile des Unternehmens, und des ganzen Unternehmens, soweit dieses aus wirtschaftlichen Gründen von Interesse ist.</p>	7.670.000,00 EUR	<p>a) Ist nur ein Geschäftsführer bestellt, so vertritt er die Gesellschaft allein. Sind mehrere Geschäftsführer bestellt, so wird die Gesellschaft durch zwei Geschäftsführer oder durch einen Geschäftsführer gemeinsam mit einem Prokuristen vertreten. Einem oder mehreren Geschäftsführern kann die Befugnis erteilt werden, die Gesellschaft stets einzeln zu vertreten. Jeder Geschäftsführer kann von den Beschränkungen des § 181 BGB befreit werden.</p> <p>b) Geschäftsführer: Lampertz, Johann Michael, Hergenrath, Belgien, *29.05.1957 einzelvertretungsberechtigt mit der Befugnis im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.</p>	Gesamtprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen: Püllen, Markus, Ratingen, *08.01.1973	<p>a) Gesellschaft mit beschränkter Haftung Gesellschaftsvertrag vom 29.06.1998, später geändert. Die Gesellschafterversammlung vom 26.11.2010 hat die Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 1 zweiter Satz und mit ihr die Sitzverlegung von Mannheim (bisher Amtsgericht Mannheim HRB 422358) nach Düsseldorf beschlossen.</p> <p>b) Mit der "Metso Deutschland GmbH", Pfungstadt (Amtsgericht Darmstadt HRB 3440) wurde am 22.12.2006 ein Beherrschungs- und Gewinnabführungsvertrag abgeschlossen, dem die Gesellschafterversammlungen am 22.12.2006 zugestimmt haben.</p>	<p>a) 13.05.2011 Pallmächer</p>

Number of entry	a) Company b) Domicile, branch, domestic business address, person(s) authorised to accept deliveries, subsidiary branches c) Object of the company	Share capital or registered capital	a) General rules of representation b) Chairman, management body, executive directors, personally liable shareholder, managing director(s), those authorised to represent the company and special authorisation to represent the company	Authorised signatory ("Prokura")	a) Legal form, beginning, articles of association b) Other legal relationships	Date of entry b) Remarks
1	a) Svedala Industri (Deutschland) GmbH b) Düsseldorf c) The production, distribution and trading of goods and products from rubber, plastics and textile industries and other related industries, the design and construction of new production facilities, to acquire entity interests in other companies and the acquisition and running of companies. Furthermore the objectives of the company include the provision of services, licensing and the making available of technical and business experience and finally the rental of individual parts of the Company and of the entire Company as far as this is of interest for economic reasons.	3 15.000.000,00 DEM	4 a) The company has one or more managing directors. If just one managing director is appointed he will represent the company alone. If more than one managing director is appointed, the company will be represented by two managing directors together or by one managing director together with an authorised signatory. Sole power of representation and exemption from the restrictions of section § 181 of the German Civil Code [Bürgerliches Gesetzbuch] (BGB)] can be issued: b) Managing director: Ek. Sven. Merchant, Malmed, Sweden power of sole representation with the authority to represent the company and to carry out legal transactions with themselves either in his own name or as representative of a third party. Managing director: Steinert, Ulrich, mining engineer (Dipl.-Ing.), Nidderau power of sole representation with the authority to represent the Company and to carry out legal transactions with themselves either in his own name or as representative of a third party.	5 Joint proxy (Gesamtprokura) together with a managing director or another authorised signatory: Hacker, Jörg W., Hamburg	6 a) Limited Liability Company (Gesellschaft mit beschränkter Haftung) Articles of association dated June 29, 1988, amended several times, last amendment dated July 7, 1988 according to a decision of the general meeting.	7 a) 06.11.2001 Hulfeldt b) Date of first entry: 10.08.1998 This document has been switched over to EDP and this took the place of the previous document. Released on 06.11.2001 Articles of association page 6 special volume
2 PATENT			b) Withdrawing partner: Managing Director: Steinert, Ulrich, Diplom-mining engineer (Dipl.-Ing.), Nidderau. Appointed as managing director: Neumann, Manfred, Alzenau, *02.06.1950 power of sole representation with the authority to represent the Company and to carry out legal transactions with themselves either in his own name or as representative of a third party.			a) 07.11.2011 Allwicher

Number of entry	a) Company b) Domicile, branch, domestic business address, person(s) authorised to accept deliveries, subsidiary branches c) Object of the company	Share capital or registered capital	a) General rules of representation b) Chairman, management body, executive directors, personally liable shareholder, managing director(s), those authorised to represent the company and special authorisation to represent the company	Authorised signatory ("Prokura")	a) Legal form, beginning, articles of association b) Other legal relationships	a) Date of entry b) Remarks
1	2	3	4	5	6	7
3	a) Metso Minerals Holding (Deutschland) GmbH b) Ketzsch	7,670,000.00 EUR	b) <u>Withdrawing partner: Managing Director: Ek. Sven. Merchant. Malmö/ Sweden</u>		a) The general meeting dated November 26, 2001 decided to amend the Articles of Association in §1 sentence 1 (Company) and with this agreed a change in the company. The general meeting of the same day made the decision to switch the share capital (DEM 15,000,000) to euros, then to increase it by 621.76 EUR from 7,669,378.22 EUR to 7,670,000 EUR and to amend the Articles of Association accordingly in §3.	a) 21.12.2001 Hauelss b) Resolution Page 28 f., special edition Articles Page 39ff., special edition
4	b) Ketzsch				a) The domicile has been transferred to Ketzsch (now Mannheim Local Court HRB 2358 S)	a) 02.04.2003 Allwicher

Number of entry	a) Company b) Domicile, branch, domestic business address, person(s) authorised to accept deliveries, subsidiary branches c) Object of the company	Share capital or registered capital	a) General rules of representation b) Chairman, management body, executive directors, personally liable shareholder, managing director(s), those authorised to represent the company and special authorisation to represent the company	Authorised signatory ("Prokura")	a) Legal form, beginning, articles of association b) Other legal relationships	a) Date of entry b) Remarks
1	2	3	4	5	6	7
1	<p>a) Metso Minerals Holding (Deutschland) GmbH</p> <p>b) Düsseldorf Business address: Erkrather Str. 401, 40231 Düsseldorf</p> <p>c) The production, distribution and trading of goods and products from rubber, plastics and textile industries and other related industries, the design and construction of new production facilities, to acquire entity interests in other companies and the acquisition and running of companies. Furthermore the objectives of the company include the provision of services, licensing and the making available of technical and business experience and finally the rental of individual parts of the Company and of the entire Company as far as this is of interest for economic reasons.</p>	7,670,000.00 EUR	<p>a) If just one managing director is appointed he will represent the Company alone. If more than one managing director is appointed, the Company will be represented by two managing directors together or by one managing director with an authorised signatory. An individual managing director or several managing directors can be granted the authority to represent the company on their own. Each individual managing director can be freed from the restrictions of section § 181 of the German Civil Code.</p> <p>b) Managing director: Lampertz, Johann Michael, Hergenrath, Belgium, *29.05.1957 power of sole representation with the authority to represent the Company and to carry out legal transactions with themselves either in his own name or on behalf of a third party.</p>	<p>Joint proxy (Gesamtprokura) together with a managing director or another authorised signatory: Püllen, Markus, Ratingen, *08.01.1973</p>	<p>a) Limited Liability Company (Gesellschaft mit beschränkter Haftung) Articles of association dated 29.06.1998, amended afterwards. In the general meeting dated 26.11.2010, the amendment of § 1 of the Articles (company/ domicile) and thus, the transfer of the company's domicile from Mannheim (previously Mannheim Local Court HRB 422358) to Düsseldorf were decided by resolution.</p> <p>b) A domination and profit transfer agreement was concluded with "Metso Deutschland GmbH", Pfungstadt (Darmstadt local court, HRB 3440) on the 22.12.2006, and was subsequently ratified by the general meeting on the 22.12.2006.</p>	<p>a) 13.05.2011 Pollmächer</p>

PATENT